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Schriftelijke vragen in het kader van art. 42 van het Reglement van Orde voor 

de vergadering en andere werkzaamheden van de gemeenteraad gesteld op  

2 december 2024 

 

ART 42 VRAGEN INZAKE VERLEENDE VERGUNNING KAS DIE NA 4 JAAR VAN 

TAFEL GEVEEGD WORDT DOOR DE RAAD VAN STATE OP VERZOEK VAN 

GLASTUINBOUW NEDERLAND 

In mei 2020 hebben de gebroeders Van Gentevoort, een van de grootste komkommer telers 
in Westland, een vergunning gekregen voor een kweekkas. Gemeente Westland heeft te laat 
op de aanvraag beslist, waardoor de vergunning ‘automatisch’ verleend werd. De lagere 
bestuursrechtbank in Den Haag was het eens met die beslissing.  
  
Voor Glastuinbouw Nederland, die het niet eens was met de automatische vergunning 
verlening, een reden om hun gelijk te halen bij de Raad van State. Dit heeft als resultaat dat 
de vergunning voor de kweekkas na vier jaar door de RvS van tafel is geveegd.  
U begrijpt dat onze fractie met verbazing kennis heeft genomen van dit dossier. 
 

Dit brengt de fractie van LPF Westland tot de volgende vragen: 

 

1. Is het college het met onze fractie eens dat dit onverwachte besluit na jaren een ontzettend  
    zuur feit is voor deze hard werkende ondernemers? 
 
2. Is het college bereid om in gesprek te gaan met Glastuinbouw Nederland, waarom zij zo  
    nodig hun gelijk wilden halen bij de Raad van State over een kweekkas, die niemand in de  
    weg staat? 
 
3. Kan het college met betrokken ambtenaren onderzoeken of en zo ja zo snel mogelijk  
    alsnog een reguliere vergunning voor de vier jaar oude kweekkas verstrekt kan worden?  
    Want slopen zou uiteraard absurd zijn. 
 
Wij verzoeken u deze vragen te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn. 
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Trudy de Munck - Schoordijk 


